
Zarząd  Powiatu Nowotomyskiego

ul. Poznańska  33
64-300 Nowy Tomyśl

tel. (0.61) 44 26 700

AO.BR.0022.  157.2022

Protokół  Nr 157/2022

z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w dniu  15  czerwca  2022  r.

W  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej

Wilkoński,  Członkowie  Zarządu  Powiatu,  Przewodnicząca  Rady Powiatu  - Renata  Gruszka,

Sekretarz  Powiatu  - Ewa Bąbelek  oraz Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon,  zgodnie  z listą

obecności,  która  stanowi  załącznik  nr I  do protokołu.

Na posiedzeniu  nieobecny  Wicestarosta  Nowotomyski  -  Marcin  Brambor.

0 godzinie  13.30  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych  i

zapytał,  czy do porządku  obrad  są pytania,  uwagi  lub wnioski?  Nikt  się  nie zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Ad.l.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  procedury  w zakresie  przeciwdziałania  niewywiązywaniu

się  z obowiązku  przekazywania  informacji  o schematach  podatkowych.

Starosta  poprosił  panią  Skarbnik  o przedstawienie  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że zgodnie  z uregulowaniami  zawartymi  w

Ordynacji  podatkowej  dotyczącymi  procedury  w  zakresie  raportowania  schematów

podatkowych  oraz  przeciwdziałania  niewywiązywaniu  się  z obowiązku  przekazywania

informacji  o schematach  podatkowych  Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  zobowiązany  jest  do

wprowadzenia  wewnętrznych  procedur.  Pani Skarbnik  dodała,  że w związku  z koniecznością

doprecyzowania  uregulowań  wprowadzonych  uchwałą  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w

kwietniu  2021  roku  należy  wprowadzić  procedurę  w  nowym  brzmieniu.  Z uwagi  na

obowiązujące  powiązania  organizacyjne  i finansowe  pomiędzy  jednostkami  organizacyjnymi

Powiatu  oraz  braku  pełnej  samodzielności  w zakresie  dysponowania  majątkiem  zasadne  jest

wdrożenie  niniejszych  procedur  we  wszystkich  jednostkach  organizacyjnych  Powiatu

Nowotomyskiego.

Starosta  zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się  nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 495/AO/2022  w sprawie procedury  w

zakresie  przeciwdziałania  niewywiązywaniu  się  z obowiązku  przekazywania  informacji  o

schematach  podatkowych.

Ad.2.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym

Tomyślu  za rok  2021  oraz  wniosku  dyrektora  tej  jednostki  dotyczącego  przeznaczenia  zysku.

Starosta  odczytał  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie

zgłosił.



Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 496/AO/2022  w sprawie zatwierdzenia

sprawozdania  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2021  oraz  wniosku  dyrektora  tej

jednostki  dotyczącego  przeznaczenia  zysku.

Ad.3.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawieranie

kolejnych  umów  najmu  części  nieruchomości  w Nowym  Tomyślu  (dot.  zgody  dla Zespołu

Szkół  nr  I  w  Nowym  Tomyślu  na zawieranie  kolejnych  umów  najmu  pokoi  usytuowanych  w

budynku  internatu  przy  ul.  Tysiąclecia  3, z dotychczasowym  najemcą  p.u. "Kopernik").

Starosta  poinformował,  że przedmiotowa  uchwała  dotyczy  zgody  dla Zespołu  Szkół  nr

1 w Nowym  Tomyślu  na zawieranie  kolejnych  umów  najmu  pokoi  usytuowanych  w budynku

internatu  przy  ul. Tysiąclecia  3, z dotychczasowym  najemcą  p.u. "Kopernik"  i zapytał,  czy są

pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 497/GN/2022  w sprawie  wyrażenia  zgody

trwałemu  zarządcy  na zawieranie  kolejnych  umów  najmu  części  nieruchomości  w Nowym

Tomyślu.

Ad.4.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dysponowanie  nieruchomością  na

cele budowlane  nr ewid. 215/2 w m. Rudniki (dot. zgody dla Dino Polska S.A. na

dysponowanie  nieruchomością  na cele  budowlane,  w związku  z planowaną  inwestycją

polegającą  na przebudowie  zjazdu  publicznego  z drogi  powiatowej  nr 2709P  na drogę

gminną  wewnętrzną).

Starosta  przedstawił  uchwałę  informując,  że wyraża  się zgodę  Dino  Polska  S.A. na

dysponowanie  nieruchomością  na  cele  budowlane,  w związku  z planowaną  inwestycją

polegającą  na przebudowie  zjazdu  publicznego  z drogi  powiatowej  nr  2709P  na drogę  gminną

wewnętrzną.  Starosta  zapytał,  czy  są pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 498/DR/2022  w sprawie  wyrażenia  zgody na

dysponowanie  nieruchomością  na cele budowlane  nr ewid.  215/2  w m. Rudniki.

Ad.5.  Przyjęcie  na sesję  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego:

a)  projektuuchwaływsprawieudzieIeniaZarządowiPowiatuNowotomyskiegowotum

zaufania

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.

Zarząd  przekazał  projekt  uchwały  na XXXIX  sesję  Rady  Powiatu.

b)  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  upoważnienia  dla  Przewodniczącego  Komisji

Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  do  przeprowadzenia  kontroli  w  Zespole

Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie  było.
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Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXXIX  sesję  Rady  Powiatu.

c) projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  regulaminu

określającego  wysokość  i szczegółowe  warunki  przyznawania  dodatków  do

wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wynagrodzenia  za godziny  ponadwymiarowe  i

godziny  doraźnych  zastępstw  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w szkołach  i placówkach

prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXXIX  sesję  Rady  Powiatu.

d)  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  określenia  zasad rozliczania

tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć nauczycieli,  dla  których

ustalony  plan  zajęć  jest  różny  w poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zasad

udzielania  i rozmiar  obniżek  dla dyrektorów  i wicedyrektorów  szkół  i placówek

oświatowych  oraz  nauczycieli  pełniących  inne  stanowiska  kierownicze  w szkołach  i

placówkach  oświatowych,  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin

zajęć  nauczycieli  prowadzących  kształcenie  w  formie  zaocznej,  pedagogów,

psychologów,  logopedów,  terapeutów  pedagogicznych,  doradców  zawodowych,

nauczycieli  praktycznej  nauki  zawodu  we  wszystkich  typach  szkół  i na

kwalifikacyjnych  kursach  zawodowych  oraz  zasady  zaliczania  do wymiaru  godzin

poszczególnych  zajęć  w formie  zaocznej

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXXIX  sesję  Rady  Powiatu.

Na posiedzenie  Zarządu przybył  Wicestarosta  Nowotomyski  -  Marcin  Brambor.

Ad.6.  Stanowisko  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  ograniczenia  kosztów

funkcjonowania  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Starosta  odczytał  treść  wypracowanego  przez  Zarząd  Powiatu  stanowiska  w sprawie

ograniczenia  kosztów  funkcjonowania  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Nikt  się  nie zgłosił.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  stanowisko  w  sprawie  ograniczenia  kosztów

funkcjonowania  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu,  które  zostanie  skierowane  do Dyrektora  jednostki.
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Stanowisko  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  ograniczenia  kosztów

funkcjonowania  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza

Hołogi  w Nowym  Tomyślu  stanowi  załącznik  nr 3 do protokołu.

Ad.7.  Zapoznanie  się z wynikami  postępowania  konkursowego  na stanowisko  dyrektora

Zespołu  Szkół  nr  I  w  Nowym  Tomyślu  oraz  z dokumentacją  postępowania  konkursowego.

Zarząd  zapoznał  się  z przedmiotowymi  dokumentami  i nie  wniósł  uwag.

Ad.8.  Wniosek  Stowarzyszenia  "Rodzinka"  z siedzibą  w  Nowym  Tomyślu  o wsparcie

finansowe  wyjazdu  podopiecznych  Stowarzyszenia.

Starosta  poinformował,  że w ubiegłym  roku  Zarząd  przyznał  kwotę  w wysokości

2.000,00  zł i zaproponował,  aby  w  tym  roku  przyznać  kwotę  w wysokości  3.000,00  zł.

Starosta  zapytał,  czy  są  członkowie  Zarządu  wyrażają  zgodę  na  przyznanie

dofinansowania  w wysokości  3.000,00  zł?

Zarząd  jednogłośnie  podjął  decyzję  o przyznaniu  kwoty  3.000,00  zł na wsparcie

finansowe  wyjazdu  podopiecznych  Stowarzyszenia,,Rodzinka".

Ad.9.  Sprawy  bieżące:

a)  zapoznanie  się  z uwagami  do  Raportu  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2021  rok

Starosta  poinformował,  że od Przewodniczącego  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony

Środowiska  i Rolnictwa  - Krzysztofa  Pacholaka  wpłynęły  uwagi  do przedstawionego  przez

Zarząd  Raportu.  Wydział  Infrastruktury  Drogowej  wspólnie  z Wydziałem  Finansów

przygotował  wyjaśnienia,  które  będą  przekazane  Przewodniczącemu.  Poruszone  przez

Przewodniczącego  Komisji  Krzysztofa  Pacholaka  zagadnienia  będą  omówione  podczas

prezentacji  Raportu  na sesji  Rady  Powiatu.

Przewodnicząca  Rady  - Renata  Gruszka  zwróciła  uwagę,  że przekazywane  przez

poszczególne  Wydziały  dane  finansowe  powinny  być uzgadniane  wcześniej  z Wydziałem

Finansów.  Kierownicy  nie  wyciągają  żadnych  wniosków  i pracują  na  dokumentach

ubiegłorocznych.  Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o spotkanie  z kierownikami  wydziałów  i

dyrektorami  jednostek.  Przewodnicząca  dodała,  że nie  ma współpracy  pomiędzy  wydziałami  i

należy  to zmienić,  dlatego  potrzebne  jest  spotkanie  w celu  omówienia  nieścisłości,  aby  w

latach  kolejnych  nie popełniać  ponownie  tych  samych  błędów.  Przewodnicząca  dodała,  że

informacja  o konieczności  sporządzenia  dokumentów  do Raportu  jest  wysyłana  na początku

roku,  wydziały  i jednostki  organizacyjne  mają  wystarczająco  dużo  czasu  na przygotowanie

rzetelnych  informacji.  Pomimo  tego  co roku  pojawiają  się błędy  i być  może  Starosta  powinien

zacząć  wyciągać  odpowiednie  konsekwencje  z tego  tytułu.

b)  zapoznanie  się z decyzją  Wojewody  Wielkopolskiego  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

czasowe  zaprzestanie  działalności  leczniczej  przez  Oddział  Noworodkowy  oraz

Oddział  Położniczo  - Ginekologiczny  w  części  położniczej  Samodzielnego  Publicznego

Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu

Zarząd  zapoznał  się  z przedmiotową  informacją.
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Na zakończenie,  w nawiązaniu  do informacji  przedstawionych  przez  Wójta  Gminy

Kuślin  na XXXII sesji Rady Gminy  Kuślin  w dniu  9 czerwca  br., Starosta  poinformował,  co

następuje:

- w  sprawie  przejęcia  przez  samorząd  Gminy  Kuślin  terenu  boiska  szkolnego

dotychczasowa  korespondencja  oraz rozmowy  bezpośrednie  stron  określiły  jednoznacznie

sposób  docelowego  załatwienia  sprawy.  Wójt  Gminy  Kuślin  bezpośrednio  z reprezentującym

trwałego  zarządcę  -  Dyrektorem  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w

Trzciance  określą  wszystkie  warunki,  łącznie  z formą  prawną  przekazania  nieruchomości.

- w sprawie  przejęcia  przez  samorząd  Gminy  Kuślin  drogi  powiatowej  nr 2716P,  Wójt

Gminy  Kuślin wycofał  wniosek  o przejęcie  drogi  nr 2716P,  co skutkowało  wstrzymaniem

procedury  przejęcia.  Rada Gminy  Kuślin  nie procedowała  uchwały  w przedmiocie  przejęcia

drogi  powiatowej  nr 2716P  (ul. Poznańska  w m.  Kuślin),  gdyż Wójt  Gminy  Kuślin nie

przedstawił  Radzie  Gminy  projektu  przedmiotowej  uchwały.

Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  nie jest  organem  właściwym,  aby  dokonywać  oceny

pracy  Wójta  Gminy  Kuślin,  a także  wypracowanych  zasad współpracy  pomiędzy  organami

Gminy  Kuślin.

Starosta  zaproponował  i poddał  pod głosowanie  wycofanie  z materiałów  na sesję

projektu  uchwały  w sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr 2716P  na terenie

gminy  Kuślin.

Zarząd  jednogłośnie  poparł  propozycję  Starosty  w sprawie  wycofania  z materiałów

na sesję  projektu  uchwały  w sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr 2716P  na

terenie  gminy  Kuślin.

Starosta  zapytał,  czy w sprawach  bieżących  ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się

nie zgłosił.

Z uwagi  na brak  dalszych  tematów,  Starosta  o godzinie  15.00  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDu

Andrzej  Wilkoński

Protokolant:

Agnieszka  Henicz

,i
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